
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága 2020. június 23. napján tartott nyilvános ülésérói.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt j elenléti ív szerint

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Külön
köszöntötte Ladányi Zoltán rendőrezredest, a Békési Rendőrkapitányság rendőrkapitányát,
Viezián György tűzoltóalezredest, parancsnokot, a Békésesabai Hivatásos Tűzoltóság részéről,
illetve a Békési Önkormányzati Tűzoltóság részéről Araczki Zsolt parancsnokot.

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 7 fő jelen van, így a nyilvános
ülést megnyitotta.

Táry: Napirendi pont elfogadása és jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a meghivóban szereplő napirendi
pontokat azzal, hogy a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet az elnök mellett Mucsi
András bizottsági tag Írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugyrendi, Lakásüjyi és Közrendvédelmi Bizottsája

42/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi
Bizottsága a 2020. június 23-án tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONT:

Nyilvános ülés:

1 . A Békés Városi Rendőrkapitányság tájékoztatója Békés város közrendjének és
közbiztonságának helyzetéről
Eló’készítette: Ladányi Zoltán r. ezredes

2. Tájékoztató a Békési Polgárőrség Közhasznú Szervezet 2019. évi munkájáról
Eló’készítette: Gyarmati Sándor elnök

3. Beszámoló a Békéscsabai Hivatásos Tűzoltóság 2019. évi munkájáról
Eló’készítette: Viczián György tű. alezredes, tűzoltóparancsnok



4. Beszámoló a Békési Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi munkájáról
Előkészítette: Araezki Zsolt parancsnok

5. Békés Város Önkormányzata új lakásrendeletének megalkotása
Előkészítette: Tárnok Lászlóné jegyző

dr. Tanai Judit jogász
Nánási Zsolt osztályvezető

6. Beszámoló a Békési Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról
Előkészítette. Tárnok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző

7. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. II. félévi munkaterve
Előkészítette: Támok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző
dr. Tanai Judit jogász

8. Az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról és költségtérítéséről szóló 23/2019. (X.
3 O.) önkormányzati rendelet módosítása
Előkészítette: dr. Tanai Judit jogász

9. Bejelentések

Zárt ülés:

1 . Tájékoztató a két ülés között megüresedett és bérbe adott önkormányzati lakásokról
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

Tóthné Varga Dóra ügyintéző

2. Lejárt lakásbérleti szerződéssel kapcsolatos kérelmek elbírálása
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

Tóthné Varga Dóra ügyintéző

3 . Lakásigénylés nyilvántartásba vétele
Előkészítette. Nánási Zsolt osztályvezető

Tóthné Varga Dóra ügyintéző

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Mucsi András bizottsági tagot választotta meg.
Határidő: azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárya: A Békés Városi Rendőrkapitányság tájékoztatója Békés város
közrendj ének és közbiztonságának helyzetéről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Ladányi Zoltán rendőrkapitány: Köszöntötte a jelenlévőket. A Békési Rendőrkapitányság
illetékességi területén a regisztrált bűncselekmények száma 2019-ben 6,8 %-os csökkenést
mutat a 201 8. évihez képest. Minimálisan emelkedett a közterületen elkövetett regisztrált
bűncselekmények száma (71-ről 73-ra). Békés területén az 1000 lakosra vetített regisztrált
bűncselekmények száma is csökkent 6,96 %-kal. A lakosság szubjektív érzetét befolyásoló
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tényezők a következőképpen alakultak: a lopások hasonló számban történtek, mint 201 8-ban,
csupán minimális csökkenés volt. A lakás betöréseknél viszont emelkedés volt: 20 1 8-ban 7
betörés, 2019-ben pedig 12 betörés volt. A lakásbetörés felderítési mutatói 72,2 %-osak, ami
szép eredményt jelent. A bűnügyi területen a nyomozási eredményesség is elég magas (77,6
%).

Baleseti, közlekedésbiztonsági helyzettel kapcsolatban elmondta, hogy pici emelkedés volt
Békés város területén: 2019-ben 41 személyi sérüléssel járó közúti balesetet történt, 2018-ban
pedig ez a szám 36 volt. Mindig úgynevezett ponttérképpel, GPS-el mérik, hogy pontosan hol
történt közlekedési baleset, és a járőröket ennek megfelelően helyezik ki, hogy preventív
jelleggel meg tudják előzni a baleseteket.

A kábítószerrel kapcsolatban mindig felmerülnek kérdések. A megelőzést folytatják, de van
egy személy, aki kifejezetten ezzel az üggyel foglalkozik, akinek a neve és elérhetősége minden
intézményben le van adva. A szülők is kereshetik bármikor ezt a személyt, megbeszélhetik,
milyen segítséget tud nyújtani a kábítószert fogyasztó fiatalnak, illetve a szüleiknek. Tavaly
előtt és az azt megelőző évben nem fordult elő, hogy a szülő felkereste volna ezt a személyt
azzal, hogy a gyermekével probléma van. A büntető eljárás során van lehetőség arra, hogy ha
valaki fogyasztó és első alkalommal fogyaszt, akkor büntető eljárás alá vonják, és ha vállalja a
féléves elterelést, akkor a büntető eljárás megszüntetésre kerül vele szembe. Ennek van egy
büntetőjogi vélelme is, ami szerint orvosi segítséget is kaphat a fiatal. Ez egy hármas segítséget
jelentene, amivel a fiatalt ki lehet hozni a kábítószer fogyasztásból. 2019-ben nem csak
kábítószer fogyasztókat sikerült elfogni, hanem terjesztőket is, akikkel szemben büntetőeljárást
kezdeményeztek. Megelőzésként az általános iskoláknál, középiskoláknál különböző
programokat (DADA, stb.), oktatásokat szerveznek.

Megköszönte a segítséget, amit a baleset megelőzési tevékenység során kapnak. Nagyon sok
akciót (gyermekrajz pályázat, Megvilágosodás Napja, stb.) szerveznek a városban ennek
érdekében az oktatási intézményekkel együtt. Napi kapcsolatban vannak az iskolákkal, oktatási
intézményekkel és az önkormányzattal is. Nagyon hasznos és jó a térfgyelő kamera rendszer a
városban, és az elmúlt időszakban bővítették is. A perselylopás elkövetőit is a térfigyelő kamera
segítségével tudták azonosítani, és kiderült, hogy nem is békési lakosok voltak az elkövetők.

Megköszönte a polgárőrség segítségét is. A városban nincs olyan esemény, amibe ne
segítenének a polgárőrök. Részt vesznek az eltűnt személyek felkutatásában, a rendezvények
biztosításában. Eves szinten a városban nagyon sok rendezvény van, aminek a biztosításában a
polgárőrök is részt vesznek.

Rácz Attila bizottsági tag: Megköszönte a rendőrkapitány hosszú évek óta végzett munkáját a
város közbiztonságáért. A mutatók javultak, országosan is jó eredményt mutatnak Békés
tekintetében. Többször megköszönte már, hogy a rendőrök úgy vannak j elen a közterületen,
hogy a lakosság nem érzi azt, hogy feleslegesen vegzálnák őket, viszont amikor baj van,
azonnal reagálnak.

A városban lévő közterületfigyelő rendszer egyre inkább hangsúlyos szerepet kap minden
településen. Kérdése: Békésen a be- és kimenő utakon a be- és kilépőket követik-e már, van-e
már ilyen rendszere a rendőrségnek?

Ladányi Zoltán rendőrkapitány: A rendszer már megvan, ki is van építve, de még
finomításokra van szükség. Jobb minőségű kamerák vannak, amik meg lettek erősítve. A főúton
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plusz kamerák lettek felszerelve. Nem mondaná, hogy minden, a városba be- és kivezető úton
van ilyen kamera jelenleg. Utoljára a kistérségi társulástól kaptak segítséget a térfigyelő
rendszer fejlesztése tekintetében. A 447-esen a kivezető utakon a kamerák megvannak, Murony
és Tarhos irányában is vannak, bár itt még jobbak is, mert a Dübögőnél is van kihelyezve
kamera. Lehet fejleszteni a térfigyelő rendszert, de ahhoz forrásra van szükség. Azt szokták
kérni, hogy inkább kevesebb kamera legyen, de az legyen jobb minőségű, hogy minél inkább
látható képet adjon.

Rácz Attila bizottsági tag: Az önkormányzatnak is partnernek kell lennie abban, hogy a
jövőben minden be- és kimenő útvonalon legyen térfigyelő kamera kihelyezve. A
kamerarendszernek köszönhetően derült az is ki, hogy a perselyfosztogatók nem békési lakosok
voltak.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Megköszönte Ladányi Zoltán rendőrkapitánynak a beszámolót.
A lakásbetörések száma sajnos majdnem a duplájára nőtt a városban, ellenben a felderitések
száma is nőtt, hiszen 72 %-os eredményt mutat. A térfigyelő kamerákat célszerű bővíteni.
Jelenleg is van egy olyan pályázat, aminek keretében további térfigyelő kamerákat helyeznek
el a városban. Az anyag szerint 41 személyi sérüléssel járó balest volt Békésen, de szerencsére
halálos kimenetelű baleset nem történt. Az önkormányzat tervei között szerepel egy okos zebra
kialakítása, ami remélhetőleg csökkenti a balesetek számát.

Átszámolta a szolgálatra vezényelt rendőrök számát, akik közterületen látnak el feladatot.
Számításai szerint minden órában 3,7 rendőr volt jelen az utcákon. Itt 24 órás vezényléssel és
365 nappal számolt.

Szomorúan olvasta, hogy egyre nő (a korábbi évhez képest 2 1 ‚4 %-kal) az ittasan vezetők
száma, annak ellenére, hogy zéró tolerancia van.

Megköszönte a biztonságtechnikai bejárást, hiszen a rendőrség az összes sportrendezvényen és
egyéb városi rendezvényen jelen van. A rendőrség maga is több prevenciós programot

(Megvilágosodás Napja, gyermeknapi rendezvény, ami háromszor is volt, stb.) tart a városban.
A rendőrségen Rostás Zita tartja a kezében ezeket a programokat.

Megköszönte Ladányi Zoltán rendőrkapitány munkáját és a beszámolót is.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Megköszönte Ladányi Zoltán rendőrkapitány elmúlt évi
munkáját, illetve mint a Békési Horgász Egyesület elnöke a halőrökriek, illetve a Körösvidéki
Horgász Egyesületek Szövetsége halőreinek nyújtott segítséget is megköszönte. A halőrök a
vízparton egyedül tevékenyednek, és szerencsére ritkán éri őket atrocitás, de volt már rá példa,
és a rendőrség elég gyorsan intézkedett az ügyben. Az egyesületüknél Hosszúfokon szokott
előfordulni, hogy segítséget kérnek.

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság a határozatijavaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-
testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:
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Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ujzyrendi, Lakásüjyi és Közrendvédelmi Bizottsájza

43/2020. (VL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta „ A Békés Városi Rendőrkapitányság
tájékoztatója Békés város közrendjének és közbiztonságának helyzetéről “ tárgyú
előterjesztést, azt tárgyalásra alkalmasnak találta, és a határozati javaslat elfogadását
javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Tájékoztató a Békési Polgárőrség Közhasznú Szervezet 2019. évi
munkáj áról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az i}Iötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Gyarmati Sándor elnököt, aki
nem kívánta szóban kiegészíteni az írásos anyagot.

Rácz Attila bizottsági tag: Megköszönte a polgárőrség munkáját úgyis, mint a Futball Ciub
elnöke, hiszen évről évre ők biztosítják a sportrendezvényeiket. A jövőben is számítanak az
együttműködésükre.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: A polgárőrség 74 főből áll, akik közül mindenki önkéntesen
látja el a feladatot. A tevékenységeik közül most két dolgot emel ki: az egyik a járványügyi
helyzet. A polgárőrség már az első nap reagált a problémákra, miközben a többségük 65 év
feletti. A másik dolog, amiben azonnal segítettek: a BKSZ telepén fát aprítottak és a gépet ott
kellett hagyni, amit 1 -2 hétig őriztetni kellett. Feledékenységükben elfelejtettek időben
intézkedni, és 2 nappal az őrzés előtt jelezték a polgárőröknek, hogy segítségre van szükség a
gépek őrzésében, akik azonnal segítettek, és végig őrizték a gépet. Megköszönte Gyarmati
Sándor elnöknek a munkát úgy az önkormányzat, mint a saját nevében.

Gyarmati Sándor elnök: Megköszönte az elismeréseket. A polgárőrök többsége 65 év feletti,
így rossz belegondolni abba, hogy bármelyikkel történhetett volna bármi. Mindent megtettek
annak érdekében, hogy senki ne legyen beteg. Az őrző-védő feladatokat el tudták látni a 65 év
felettiek is, hiszen egyedül kellett az autóban ülni, de más problémák megoldásában is
segítettek. A vírus idején is volt eltűnt személy, akit keresni kellett. Bízik abban, hogy a
rendőrséggel, a tűzoltósággal és a város egyéb intézményeivel meglévő jó kapcsolatukat a
jövőben is meg tudják őrizni. Szeretnének fiatalítani a polgárőrségben, de kevés fiatal
jelentkezik a feladatra, mert nem tudnak nekik fizetni. Mindenféle sportrendezvényen
(labdarúgó mérkőzésen, kosárlabda mérkőzésen, stb.) jelen vannak a polgárőrök és biztosítják
az eseményt. Amikor kézilabda mérkőzés van a Sportcsarnokban, akkor a polgárőrök ott isjelen
vannak. Az adventi időszakban a polgárőrök éjjeli szolgálatot is ellátnak, hiszen korábban
előfordult, hogy a fényfűzért is ellopta valaki.
A járvány ideje alatt is járőr szolgálatot láttak el a polgárőrök, és tapasztalták, hogy milyen
nyugalom és csend van városban.
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Balo2 Zoltán bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati javaslat
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Uj’yrendi, Lakásüjyi és Közrendvédelmi Bizottsága

44/2020. (VL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „ Tájékoztató a Békési Polgárőrség
Közhasznú Szervezet 2019. évi munkájáról” tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra
alkalmasnak találta, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárya: Beszámoló a Békéscsabai Hivatásos Tűzoltóság 2019. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Molnár Gábor bizottsági tag: Kérdése: mennyire van felkészülve a békésesabai tűzoltóság
arra, hogy intézkedjen, ha lenne egy katasztrófa Békés környékén? Rendelkezik a tűzoltóság
elég létszámmal, felszereléssel, megfelelő eszközökkel, stb?

Viczián Györy tűzoltóparancsnok: Külön kellene választani a tűzoltóságot és a
katasztrófavédelmet. A hivatásos tűzoltóság készenléti szolgálatot ad, illetve ezek mellett az
önkormányzati és önkéntes tűzoltó egyesületek is rendelkezésre állnak. Vannak olyan önkéntes
tűzoltó egyesületek, amelyek vállalták, hogy szabadidejükben készenlétet adnak. A megyében
két ilyen egyesület van, emellett van 3 önkormányzati tűzoltóság, 6 településen van hivatásos
tűzoltóparancsnokság. Ok alapesetben a bejelentésekre azonnal reagálnak, 24 órás készenlétben
vannak. Normaidőn belül el kell indulniuk a helyszínre. Az önkormányzati tűzoltóság esetében
ajelzés beérkezését követően a 8. percben kell reagálni, amit teljesíteni szoktak.

Külön kell választani azt, amikor egy káreset bejelentéséről van szó. A „katasztrófa” szót
használta Molnár Gábor bizottsági tag. Ebben az esetben meg van határozva, hogy mikor kik
rendelhetnek el intézkedéseket. A veszélyhelyzet kihirdetése is egy ilyen szituáció volt. Ebben
az esetben egészen más az eljárás, és más szervezeteket is kell megmozdítani.

Molnár Gábor bizottsági tag: Konkrétan arra gondolt, hogy rendelkeznek-e megfelelő tárgyi
és személyi feltétellel, ha például Romániából a nagy esőzések miatt áradás lenne?

Viczián Györy tűzoltóparancsnok: A védelmi igazgatás rendszerében a
katasztrófavédelemnek is meg van határozva a szerepe. Alap esetben a védekezésért a
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településen a polgármester, járási szinten a helyi védelmi bizottság, megyei szinten pedig a
megyei védelmi bizottság irányítása alatt történik meg a védekezés. A megyei védelmi bizottság
elnöke a kormánymegbízott, a helyi védelmi bizottság vezetője pedig a járási hivatal vezetője,
elnök-helyettese egy honvéd és egy katasztrófavédelmi szakember. Ennek a csapatnak tagja a
vízügy és minden Olyan szervezet, amelyik adott esetben partnerük is. A reagálás az eset
jellegétől és a helyzet súlyától is függ. Azok a szervezetek, akik erre a célra lettek létrehozva,
azonnal reagálnak. Az árvízvédekezés esetében önkéntesek bevonása is megtörténik.

A tervezési, szervezési, személyi és tárgyi feltételek is rendelkezésre állnak. Van olyan
személy, akinek az a feladata, hogy p1. ha árvízvédekezésről van szó, akkor naprakészen tudja,
hogy hol lehet kapacitást lekötni, ahol a homokzsákokat meg tudják tölteni.
Az elmúlt időszakban nem kellett árvízvédekezési feladatokkal foglalkozniuk, azonban a
tűzoltóság tekintetében megnőttek a feladatok az utóbbi időben. Voltak olyan évek, amikor
leírta a beszámolóban, hogy nem volt olyan tűzeset, amely halálesettel járt volna, sajnos
azonban az elmúlt 2 évben volt tűzesetből eredő haláleset, és már az idén is volt ilyen.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati javaslat
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

••Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugvrendi, Lakásüjzyi és Közrendvédelrni Bizottsáj.a

45/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló a Békésesabai Hivatásos
Tűzoltóság 2019. évi munkájáról” tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra alkalmasnak
találta, és a határozatijavaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Beszámoló a Békési Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésj) poiija alapján.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Araczki Zsolt
tűzoltóparancsnokot, aki nem kívánta szóban kiegészíteni az előterjesztést.

Pokár Zoltán alpolgármester: Megköszönte Araczki Zsolt munkáját és a beszámolót is. A
beszámoló tartalmazza, hogy 248 km2 védelmét látják el. Ahogyan az alezredes is elmondta,
normaidő szerint a bejelentéstől számított 8. percben reagálniuk kell ajelzésre. Ehhez képest a
békési tűzoltók átlagosan a 4. percben már reagálnak az eseményekre.
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Békésen volt egy tűzeset az elmúlt évben, a régi G-COOP boltjánál, amikor is a békési
tűzoltóság a riasztást követő 4. percben már egy sugárral megkezdte a tűz oltását.
A békési tűzoltók oktatásokat szerveznek (49 oktatás volt). Emellett társadalmi munkában plusz
feladatokat látnak el. A saját területükön betonozással, kiülő készítésével igyekeznek a
komfortérzetüket növelni, és nagyon jó csapatot alkotnak, 24 órában készenlétben állnak, és
segítenek bármiben, amiben csak tudnak. A járvány idején Araczki Zsolt parancsnok hívta fel
először, hogy felajánlja a segítségüket az utak fertőtlenítésében. Hetente 2-3 alkalommal járták
a várost és fertőtlenítették az utakat társadalmi munkában.

Megköszönte a békési tűzoltóság munkáját, és további jó munkát kívánt nekik.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel, hozzászólás, módosító javaslat nem
volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati javaslat
elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy ci szavazósnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugyrendi, Lakásüjyi és Közrendvédelmi Bizottsásia

46/2020. (VI. 23.) szániú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló a Békési Onkormányzati
Tűzoltóság 2019. évi munkájáról” tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra alkalmasnak
találta, és a határozati javaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárya: Békés Város Önkormányzata új lakásrendeletének megalkotása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az il’Iötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat.

Mucsi András bizottsági tag: Megköszönte Tárnok Lászlóné jegyző, dr. Tanai Judit jogász és
Nánási Zsolt osztályvezető munkáját. Megköszönte a képviselőknek is, hogy részt vettek az
előkészítő üléseken. Javasolta, hogy ha új rendeletet alkotnak ajövőben, akkor előtte széleskörű
egyeztetést folytassanak, hogy ne a bizottság és a testület ülésén kelljen ötletelni.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem
volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a rendelet-tervezet
elfogadását j avasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő.
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- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugvrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsca

47/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „Békés Város Onkormányzata Új
lakásrendeletének megalkotása “ tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra alkalmasnak
találta, és a rendelet-tervezet elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárya: Beszámoló a Békési Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

BaIo2 Zoltán bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ujyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsáj.’a

48/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló a Békési Polgármesteri Hivatal
2019. évi munk4járól “ tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra alkalmasnak találta, és a
határozati javaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárya: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. II. félévi
munkaterve

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 7fó’.
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- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugvrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsca

49/2020. (VI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „Békés Város Önkormányzata Képviseló’
testületének 2020. II. Jé/évi munkateive “ tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra
alkalmasnak találta, és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárya: Az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról és köItségtérítésről szóló
23/2019. (X. 30.) önkormányzati rendelet módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

BaIo2 Zoltán bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely
szerint a bizottság a rendelet-tervezet elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy ci szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

••Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugvrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsája

50/2020. (VL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága megtárgyalta a „ Az önkormányzati képviseló’k
tiszteietdijárói és költségtérítéséró’l szó/ó 23,’2019. (X 30.) önkormányzati rendelet
módosítása “ tárgyú előterjesztést, azt tárgyalásra alkalmasnak találta, és a rendelet-
tervezet elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.
Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán bizottsági elnök

Balo Zoltán bizottsági elnök: Egyéb napirendi pont, bejelentés nem lévén, a bizottság
nyilvános ülését befejezettnek nyilvánította és zárt ülést rendelt el, amelyről külön
jegyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok maradjanak az ülésteremben, akiknek arra a
jogszabály lehetőséget biztosít.

ih K.m.f.

fjaj 9c,Lt ‘
Balo Zoltán Mucsi András

biz. elnök jkv. hitelesítő
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